
Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten den 17. november 2014, kl. 19.30, hos Marianne Witt. 

 

Deltager: Marianne Øvergård, Bent Steensen, Torben Busgaard, Jørgen Bendtsen og Marianne 

Witt. 

Indkommet post:  

Dong har opsagt vores abonnement på gadebelysning (6 lamper på cykelstierne) og slukker for lyset 

01.07.15 medmindre vi indgår ny/dyre aftale. Det sker i forbindelse med at kommunen har 

overtaget deres egen vejbelysning. Jørgen undersøger med Dong og Marianne Ø. undersøger med 

kommunen i forhold til hvilke muligheder der er. 

Henvendelse fra medlemmerne: 

Der har været 3 henvendelser vedr. TV signal fra YouSee. Grundejerne blev bedt om at tage kontakt 

til YouSee, da vi ikke har noget med TV signalet at gøre mere. 

Grønne områder: 

Trim har slået græsset en ekstra gang efter efterårsferien pga. det milde vejr. 

I vinter/foråret kigger vi på hvilke træer der skal fældes på næste budget. Det er grantræerne mellem 

Hjørdisvej og Vølundsvej og de grønne områder langs skole cykelstien.  

Torben og Bent går en tur rundt og kapper udhængende grene langs Frode Fredegods Vej. 

I sidste referat står at grundejere der ikke har klippet deres hæk til skel ville få en henvendelse fra 

bestyrelsen. Marianne Ø. har været i kontakt med kommunen og det er deres bord (ikke vores). Så 

grundejere der ikke klipper hæk til skel kan få en henvendelse fra kommunen. 

Økonomi: 

Der er lavet slutafregning med de to grundejere i Dankær i forbindelse med nedlæggelsen af 

antennen. 

Økonomien ser fin ud. 

Generalforsamling marts 2015 (dato):  

Marianne Ø. undersøger med lokale på Stengårdsskolen mandag d. 16.03.15. 

Eventuelt: 

Punkt til næste møde. Gennemsyn og evt. forslag til revidering af vedtægterne. 

Næster møde er d. 04.02.2015 


